



University of California
Berkeley Art Museum & Pacific Film Archive

Document Citation

Title	Les amazones du temple d'or
Author(s)	
Source	<i>Unifrance Film International</i>
Date	
Type	press kit
Language	French
	English
Pagination	
No. of Pages	2
Subjects	
Film Subjects	Les amazones du temple d'or, Gartner, James,

EUROCINÉ présente

LES AMAZONES DU TEMPLE D'OR

JOAN VIRLY

WILLIAM BERGER



LES AMAZONES DU TEMPLE D'OR

LES AMAZONES

DU TEMPLE D'OR

un film de James GARTNER



SYNOPSIS

De nos jours encore, la jungle abrite des mystères. Une forteresse bâtie au-dessus d'une mine d'or est gardée par des amazones d'un autre âge. Un seul homme, un gourou étrange est à leur tête, assisté par une prêtresse sadique, sa maîtresse préférée.

Leur temple d'or avait été découvert, il y a une quinzaine d'années par un missionnaire. Les amazones l'avaient abattu, lui et sa femme, afin de protéger leur secret.

Leur petite fille, devenue orpheline, élevée par un indigène a grandi — comme Tarzan — dans la jungle parmi les animaux.

Devenue adulte, elle apprend la fin tragique de ses parents et décide de les venger.

Elle se joint à une expédition dont le chef, un archéologue est venu explorer la jungle à la recherche du mystère du Temple d'or.

Ils découvrent le temple, sont capturés et enchaînés. Il y aura des survivants, mais à quel prix...!!!

**Production EUROCINÉ
Scénario A.L. MARIAUX**

Even today, there are parts of the jungle that remain unexplored.

A mysterious fortress, built on top of a gold mine, is being jealously guarded by a squadron of AMAZONS of another age.

They are ruled by a male, a strange guru, and by a cruel priestess, his favorite mistress.

Some fifteen years ago, their GOLDEN TEMPLE had been accidentally discovered by a missionary. Both, he and his wife were killed by the AMAZONS, eager to protect their secret.

But their little daughter was spared and, not unlike Tarzan, grew up in the jungle, tutored by a faithful tribesman. Now, a beautiful girl, she finds out about the murder of her parents and decides to avenge them.

She joins an expedition, headed by an archeologist who, having heard rumors about the mysterious GOLDEN TEMPLE, has come to explore the jungle.

They are captured by the AMAZONS and thrown into a dungeon. Their epic fight to survive is filled with more than dramatic suspense.



FOREIGN SALES

EUROCINÉ

33, Champs-Élysées - 75008 PARIS
TEL. (1) 42 25 64 92 - TELEX 642071 F

Dossier réalisé et édité par UNIFRANCE FILM INTERNATIONAL - 114, Champs-Élysées - 75008 Paris